



华夏国际商务酒店

Landmark International Hotel

TIANHE • GUANGZHOU

Welcome to Join 欢迎参加

第二十七届华南国际印刷工业展览会 / 2020 中国国际标签印刷技术展览会

第二十七届中国国际包装工业展览会 / 2020 中国(广州)国际包装制品展览会

The 27th Printing South China/Sino Label SINOPACK2020/PACKINNO2020

(March 4-6 , 2020) (2020 年 3 月 4 日—6 日)

### Landmark International Hotel

广州华夏国际商务酒店

The Landmark International Hotel, a joint venture 4-star hotel, is a subsidiary of Guangdong CTS Landmark Hotel Holding Ltd It is located in the heart of Guangzhou new district-Tianhe Central Business District of finance, trading, shopping, technology and culture. It is a multi-functional intellectual and commercial hotel of accommodation, conference, business, food and beverage, offices, entertainment as well as leisure.

广州华夏国际商务酒店是广东中旅华夏国际酒店控股有限公司属下的一间中外合资四星级酒店, 位于广州市新中心天河区中央商务核心区和金融商贸、科技和文化中心, 是集商务、会议、住宿、餐饮、写字楼、康体及娱乐于一体的多功能智能化会议式商务酒店。

Enjoying the prime location, the hotel is next to the Eastern Railway Station and Metro Station It takes only 10 minutes by subway from CECF Pazhou Complex, 20 minutes from CECF Liuhua Complex and 30 minutes drive away from Baiyun International Airport.

酒店位于各交通网络之汇点, 毗邻广九直通车站、地铁站, 距琶洲会展中心仅 10 分钟车程, 距流花交易展馆仅需 20 分钟车程, 往白云国际机场仅需 30 分钟车程, 商务、购物、娱乐方便快捷, 是商旅人士云集之处。

#### Special Offer / 优惠价格:

Room type 房间类型	Tariff Rate (RMB/net)	Preferential Rate (RMB/net)	Check In Date 到店日期	Out Date 离店日期	Rooms Requirement 房量需求
Standard Room 标准客房	1750	500 (含单早)			
Superior Room 高级客房	1850	580 (含单早)			
Deluxe Room 豪华客房	1950	650 (含单早)			
Deluxe Suite 豪华套房	2580	850 (含单早)			
Executive Suite 商务套房	2680	1100 (含单早)			
Extra Bed 加床	250	250			
Breakfast 早餐	68	45			

\* Hotel provide: \*酒店提供:

- **The complimentary shuttle bus service between the Trade Fair Center and Hotel.** -免费穿梭班车往返酒店及展览会场

- Free Broadband Internet Connectivity in all rooms. -全部客房免费宽频上网服务

- Complimentary welcome fruit basket. -赠送欢迎果盘

Please fill in the following information form to confirm your reservation: 如贵公司需订房, 请填写下列表格, 以便确认:

Company Name / 公司名称	Telephone No. / 电话	Fax No. / 传真	Contact Person 联系人

For further information, please contact 如贵公司需获取更多本酒店信息, 敬请联系:

Contact Person / 联系人	Tel // 电话 (8620)	Fax / 传真 (8620)	Email & Website / 邮箱 & 网站
Ms.Miko Ma 马洁贞小姐	37855988-7305	38801666	<a href="mailto:sales1@landmark-hotel.com.cn">sales1@landmark-hotel.com.cn</a> www.landmark-hotel.com.cn

地址: 广州市天河区林乐路 39-49 号中旅商务大厦 邮政编码: 510610  
Add: 39-49, Lin Le Road, Tianhe District, Guangzhou, P. R. China (510610)  
Tel/总机: (86-20) 3785 5988 Fax/传真: (86-20) 3886 6682